



认证证书

证书号: USA14E22681R0M

兹证明

南京林肯电气有限公司

注册地址: 南京江宁滨江经济开发区宝象路 18 号

邮编: 211161

生产/办公地址: 江苏省南京市江宁滨江开发区宝象路 18 号

邮编: 211161

环境管理体系符合标准

ISO 14001:2004

环境管理体系适用范围

位于江苏省南京市江宁滨江开发区宝象路 18 号的南京林肯电气有限公司的焊条的设计和生及其所涉及场所的相关环境管理活动

初次获证日期: 2014 年 07 月 06 日

发证日期: 2014 年 07 月 06 日

证书有效期至: 2017 年 07 月 05 日

签发: 许建平



北京东方纵横认证中心



EACC-1330208

获证组织在证书有效期内须每年至少接受一次监督审核, 并将监督审核合格标识粘贴于证书指定位置, 此证书方为有效。本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询

认证机构地址: 北京市通州区中关村科技园通州园金桥科技产业基地景盛南四街17号121号楼一层 101102

第一次监督
合格标识
(粘贴处)

第二次监督
合格标识
(粘贴处)

第三次监督
合格标识
(粘贴处)

ISO 14001

ISO 14001



Certificate

Certificate No.: USA14E22681R0M

This is to certify that the Environmental Management System of

THE NANJING LINCOLN ELECTRIC CO., LTD

Registered Address: No. 18, Baoxiang Road, Riverside Economic Development Zone, Jiangning District, Nanjing P.C.: 211161

Production /Office Address: No. 18, Baoxiang Road, Riverside Economic Development Zone, Jiangning District, Nanjing, Jiangsu Province P.C.: 211161

Has been audited to conform to the following Environmental Management System standard

ISO 14001:2004

This Environmental Management System is valid for the

The design, manufacture of electrodes to Environment management systems of The Nanjing Lincoln Electric Co., Ltd .It is situated No. 18, Baoxiang Road, Riverside Economic Development Zone, Jiangning Distric, Nanjing, Jiangsu Province

Initial issued date: Jul. 06, 2014

Date of issue: Jul. 06, 2014

Valid period: Jul. 05, 2017

Issued by:

Xu Tianping

BEIJING EAST ALLREACH CERTIFICATION CENTER



EACC-1330208

This certificate will not remain valid only if the certified organization accepts at least one surveillance audit annually within the validity period of the certificate in which the surveillance audit conforming mark is in the designated position on the certificate. The certificate information can be checked at the official website(www.cnca.gov.cn) of Certification and Accreditation Commission of the People's Republic of China

EACC address: 1st Floor, No. 121 building, No. 17 ,Jingshengnansi Street, Jinqiao Science & Technology Industrial Base, Tongzhou Park of Zhongguancun Science & Technology Zone, Tongzhou District, Beijing 101102

The 1st
Surveillance
Conforming
Mark

The 2nd
Surveillance
Conforming
Mark

The 3rd
Surveillance
Conforming
Mark

ISO 14001

ISO 14001